
 

 

 
 
 
 
 
Nr. 6/2020 
 

PROCES – VERBAL 
 
 Încheiat azi, 18 decembrie 2020, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului 
Local al Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 19 membri, lipsind: 
Debreczeni László, Toth-Birtan Csaba. 

Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile Legii nr. 55/2020 privind unele măsuri pentru prevenirea și 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, prevederile HG nr. 394/2020 privind 
declararea stării de alertă și măsurile care se aplică pe durata acesteia pentru prevenirea și 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, prevederile HG nr. 1065/2020 privind 
prelungirea stării de alertă pe teritoriul României începând cu data de 14 decembrie 2020, 
precum şi stabilirea măsurilor care se aplică pe durata acesteia pentru prevenirea şi combaterea 
efectelor pandemiei de COVID-19, respectiv în conformitate cu prevederile art. 133 alin. (1) 
și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ prin Dispoziţia emisă de primarul Municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 
1573/2020. Ședința se desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Vargha Fruzsina viceprimarul municipiului 
Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al Municipiului Sfântu 
Gheorghe.  
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Bună ziua. 
Să începem ședința. Să începem cu o prezență.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 „Putem să începem ședința. Aș începe, să vă întreb dacă mai sunt și alte propuneri 
pe Ordinea de zi?” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r.): „Da, mai avem la Diverse. Nu 
știu, dacă dl. primar este prezent?” 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Dl. primar? 
Se pare că nu. Mai așteptăm atunci. Dl. viceprimar?” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r.): „El va lipsi, din cauza unor 
probleme de sănătate. El nu va fi, sigur. Pe dl. primar nu știu încă. Mai așteptăm un pic.” 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Bine, mai 
așteptăm.” 
 Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.r): „D-le președinte. Între timp am 
putea vota despre procedura de vot, că nu ține de Ordinea de zi. 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Bine, am 
înțeles. Atunci eu propun ca să parcurgem toate proiectele de hotărâre și pe urmă să votăm. 
De aceea vă cer acordul, și să supunem la vot.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.r): „De acord.” 
Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „De acord.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „De acord.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.r.): „De acord.” 



 

 

Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): „De acord.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „De acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.r.): „De acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.r): „De acord.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.r.): „De acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.r.): „De acord.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.r.): „De acord.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.r.): „De acord.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.r.): „De acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r.): „De acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.r.): „De acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.r.): „De acord.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r.): „De acord.” 

 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Înainte de a 
intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: potrivit art. 228 
din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi 
adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. 
Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței 
interesul personal pe care-l au în problema respectivă. Dacă nu sunt cazuri, atunci am putea 
începe ședința. Mai trebuie să așteptăm, pentru că sunt propuneri pe Ordinea de zi, și să 
vedem… Dl. primar?”  
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r.): „Acum am primit informația 
că dl. primar nu ajunge la ședința de azi. Deci putem începe. Avem pe Ordinea de zi 5 
puncte la Diverse.” 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Cine 
introduce pe Ordinea de zi cele 5 D-uri?” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r.): „Eu să fiu cea care introduce 
punctele.” 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Cine o să le 
prezinte?” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r.): „Eu voi prezenta toate 
punctele.” 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Bine, 
mulțumesc. Putem să începem d-na viceprimar.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r.): „Mulțumesc. Bună ziua. Avem 
un punct D1. Nu D1, ci un punct prim: privind aprobarea rectificării bugetului general al 
Municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 2020. Despre asta ar trebui să votăm.” 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Păi, stați un 
pic. Am întrebat înafara de punctele care sunt pe Ordinea de zi, cele 6 puncte, dacă mai 
sunt alte puncte, pentru că mai este D1 la D5, și ar trebui ficare punct introdus pe Ordinea 
de zi.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r.): „Da, deci aș dori să introduc 
pe Ordinea de zi 5 puncte diverse.” 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Trebuie 
introdus pe rând și votat fiecare în parte aceste puncte.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r.): „Ok. La D1 avem proiect de 
hotărâre privind stabilirea cuantumului burselor pe categorii şi al numărului de burse care 
se pot acorda elevilor din sistemul de învăţământ preuniversitar de stat din Municipiul 



 

 

Sfântu Gheorghe pe anul şcolar 2020-2021. D2 proiect de hotărâre pentru modificarea 
devizului general, aprobat prin HCL nr. 270/2017 privind aprobarea Documentației de 
avizare a lucrărilor de intervenții, pentru obiectivul de investiții „Amenajări și reparații 
exterioare la Sediul Serviciului Public Local de Evidență a Persoanelor Covasna, situat în 
strada Dózsa György nr. 14, Municipiul Sfântu Gheorghe”. D3 proiect de hotărâre pentru 
modificarea HCL 84/2020 privind aprobarea Studiului de fezabilitate (SF) pentru 
obiectivul de investiții ”Amenajare Skate Park și Trial Bike Park în Municipiul Sfântu 
Gheorghe”. D4 proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de fezabilitate 
„Implementarea unui sistem inteligent de comandă de la distanță a iluminatului public de 
tip telegestiune în Municipiul Sfântu Gheorghe”. Punctul D5 proiect de hotărâre privind 
modificarea HCL nr. 16/2020 privind stabilirea salariilor de bază pentru funcţionarii 
publici şi personalul contractual din cadrul familiei ocupaţionale “Administraţie”, din 
cadrul aparatului de specialitate al primarului Municipiului Sfântu Gheorghe, cu 
modificările și completările ulterioare.” 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumim. 
Să supunem la vot introducerea celor 5 puncte pe Ordinea de zi.” 
 Doamna secretar general KULCSÁR TÜNDE-ILDIKÓ (lb.r.): „Bună ziua. Mai 
avem o modificare de pe Ordinea de zi. Vă solicităm să aprobați trecerea punctului 1 de pe 
Ordinea de zi, ca ultim punct, după D5, în momentul în care se dezbate și se aprobă. 
Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc. 
Să supunem la vot cele 5 puncte care trebuie introduse pe Ordinea de zi, și modificarea ca 
primul punct să dezbatem ultimul. 

Sunt de acord cu introducerea pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3, D4 și D5, 
și cu modificarea ca punctul unu să devină ultimul punct de pe Ordinea de zi.” 

Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord cu introducerea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3, D4 și D5, și cu modificarea propusă de d-na 
secretar.” 

Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.r): „Sunt de acord cu 
punctele D, și cu modificarea de a aduce punctul 1 la sfârșit.  

Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): „Da, sunt de acord.” 
Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Vă rog să 

specificați.” 
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): „Cu punctele D1, D2, 

D3, D4, D5 și ca punctul 1 să fie discutat la sfârșit.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Sunt de acord ca punctele D1, D2, D3, 

D4 și D5 să fie adăugate pe Ordinea de zi și cu modificarea propusă de d-na secretar.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.r.): „Sunt de acord cu punctele de la 

Diverse, de la 1 până la 5, și cu modificarea de a trece punctul 1 la sfârșit.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.r.): „Sunt de acord cu introducerea 

punctelor D1, D2, D3, D4 și D5, și cu modificarea propusă de d-na secretar.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.r.): „Sunt de acord cu 

introducerea punctelor D1, D2, D3, D4, D5 și cu mutarea primului punct de discutat, ca 
fiind ultimul punct de discutat în Ordinea de zi.” 

Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.r): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor D1, D2, D3, D4, D5 și cu modificarea propusă. 

Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.r.): „Sunt de acord cu D1, D2, D3, D4, 
D5, și sunt de acord cu discutarea primului punct la sfârșitul ședinței.” 



 

 

Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ(lb.r.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor D1, D2, D3, D4 și D5, și modificarea propusă de d-na secretar privind punctul 
1.” 

Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r): „Sunt de acord cu punctul D1, D2, 
D3, D4 și D5 și cu modificarea privind punctul 1.” 

Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.r.): „Sunt de acord cu 
introducerea punctelor D1, D2, D3, D4 și D5, și cu modificarea propusă de d-na secretar.” 

Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.r.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor D1, D2, D3, D4 și D5. Sunt de acord, ca punctul 1 să fie discutat la sfârșitul 
ședinței.” 

Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.r.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor D1, D2, D3, D4 și D5, precum și cu discutarea primului punct ca ultimul punct.” 

Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r): „Sunt de acord cu punctele D1, 
D2, D3, D4, D5 și cu discutarea punctului 1 la sfârșit.” 

Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.r/lb.m): „Sunt de acord cu 
introducerea punctelor D1, D2, D3, D4 și D5 și modificarea propusă de către d-na 
secretar.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb.r.): „Deci sunt de acord cu 
introducerea d-urilor: D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA, D5-DA, și modificarea Ordinii de 
zi -DA.” 

Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc. 
Atunci tot cu dumneavoastră voi începe să votați Ordinea de zi în întregime.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb.r.): „Da, sunt de acord.” 
Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „De acord.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.r.): „De acord.” 
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): „De acord.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Da, sunt de acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.r): De acord.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.r.): „De acord.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m/lb.r.): „De acord.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.r.): „De acord.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ(lb.r.): „Da, și eu sunt de acord.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.r.): „De acord.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Am votat și 

Ordinea de zi. Să începem atunci. Punctul 1 să lăsăm la urmă așa cum am votat. Începem 
cu punctul 2.” 
 PUNCTUL II de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
achiziționării unor imobile situate în str. Gyárfás Jenő nr. 7. Prezintă: Vargha Fruzsina, 
viceprimar. 

Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r.): „Da, mulțumesc. Deci 
discutăm despre achiziționarea unor imobile situate în str. Gyárfás Jenő nr. 7, și acest acest 



 

 

imobil va fi utilizat ca sediu pentru activităţi culturale. Mulțumesc.” 
Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc 

și eu. Comisiile de specialitate I, II și V au dat avizul. Dacă sunt întrebări pe acest subiect? 
Dacă nu, trecem la proiectul de hotărâre nr. 3.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 389/2020. 
 PUNCTUL III de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
modificării HCL nr. 303/2009 privind validarea inventarului terenurilor disponibile, care 
pot fi atribuite în folosinţă gratuită tinerilor, potrivit Legii nr. 15/2003, în urma dezlipirii 
unor parcele de teren, situate pe str. Borvíz. Prezintă: Vargha Fruzsina, viceprimar. 

Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r.): „Mulțumesc. Aici la punctul 
trei votăm despre validarea inventarului terenurilor disponibile, care pot fi atribuite în 
folosinţă gratuită tinerilor. Mulțumesc.” 

Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Și eu vă 
mulțumesc. Comisiile de specialitate I, II și V au dat acordul. Dacă sunt luări de cuvânt pe 
aceast subiect? Dacă nu, trecem la proiectul de hotărâre nr. 4.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 390/2020. 
 PUNCTUL IV de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
documentației tehnice în fază SF pentru obiectivul de investiţii: „Extinderea rețelei de 
drumuri și a rețelei de utilități publice în Parcul industrial, din Municipiul Sfântu 
Gheorghe”. Prezintă: Vargha Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r.): „Mulțumesc. Aș vrea să 
aprobăm un studiu de fezabilitate pentru obiectivul de investiţii, cum a spus și dl. 
Comăneci, pentru „Extinderea rețelei de drumuri și a rețelei de utilități publice în Parcul 
industrial, din Municipiul Sfântu Gheorghe”. 

Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Vă 
mulțumesc. Comisiile de specialitate I, II și V și-au dat acordul. Dacă sunt luări de cuvânt? 
Dacă nu, trecem la proiectul de hotărâre nr. 5.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 391/2020. 
 PUNCTUL V de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
modificării Actului Constitutiv al Asociației ”GAL SEPSI”. Prezintă: Vargha Fruzsina, 
viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r.): „Mulțumesc. Având în vedere 
că durata mandatului Consiliul de director, numit în anul 2017 a expirat, prin hotărârea 
adunării generale a asociației Gal Sepsi a fost nominalizat noul consiliu de director, și 
acesta ar trebui votat. Mulțumesc.”  

Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, 
mulțumesc. Comisiile de specialitate I și V și-au dat acordul. Dacă sunt luări de cuvânt? 
Dacă nu, trecem la proiectul de hotărâre nr. 6.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 392/2020. 
 PUNCTUL VI de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea 
modificării și completării Regulamentului privind Programul multianual ”Susținerea 
familiilor cu minim trei copii cu domiciliul/reședință în Municipiul Sfântu Gheorghe” 
aprobat prin H.C.L. nr. 415/2018, cu modificările și completările ulterioare. Prezintă: 
Vargha Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r.): „Mulțumesc. Aș vrea să 
aprobăm modificarea și completarea Regulamentului privind Programul multianual 
”Susținerea familiilor cu minim trei copii, prin modificările care vor avea următorul 
cuprins: acordarea unui ajutor financiar în valoare de 1500 lei inclusiv 



 

 

TVA/dispozitiv/elev, în scopul achiziționării unui/unor dispozitive electronice tip 
calculator/tabletă/laptop, cu condiția ca numărul dispozitivelor electronice achiziționate să 
nu depășească numărul elevilor din cadrul familiei care participă la cursuri online în 
învățământul preuniversitar de stat: nivel primar, gimnazial și liceal.” 

Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumim 
d-na viceprimar. Comisiile de specialitate și-au dat avizul: I, IV și V. Dacă sunt luări de 
cuvânt? Dacă nu, trecem la proiectul de hotărâre nr. D1.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 393/2020. 
 PUNCTUL D1 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind stabilirea 
cuantumului burselor pe categorii şi al numărului de burse care se pot acorda elevilor din 
sistemul de învăţământ preuniversitar de stat din Municipiul Sfântu Gheorghe pe anul 
şcolar 2020-2021. Prezintă: Vargha Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r.): „Mulțumesc. Trebuie să 
aprobăm cuantumul burselor pe categorii de care pot beneficia elevii de la cursurile de 
frecvență din învăţământul preuniversitar de stat din Municipiul Sfântu Gheorghe pe anul 
şcolar 2020-2021, după cum urmează: bursele de performanţă; bursele de merit; bursele de 
studiu; bursele de ajutor social. Asta înseamnă un cuantum minim de 100 de lei.” 

Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc. 
Comisiile de specialitate și-au dat acordul. Dacă cineva vrea să ia cuvântul pe acest 
subiect? Dacă nu, trecem la proiectul de hotărâre nr. D2.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 394/2020. 
 PUNCTUL D2 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre pentru modificarea 
devizului general, aprobat prin HCL nr. 270/2017 privind aprobarea Documentației de 
avizare a lucrărilor de intervenții, pentru obiectivul de investiții „Amenajări și reparații 
exterioare la Sediul Serviciului Public Local de Evidență a Persoanelor Covasna, situat în 
strada Dózsa György nr. 14, Municipiul Sfântu Gheorghe”. Prezintă: Vargha Fruzsina, 
viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r.): „În modificarea acestui proiect 
aș vrea să aprobăm, ca pe lângă amplasarea ascensorului necesar persoanelor cu dizabilități 
locomotorii, va fi amenajată și rampa de acces existentă ce este în stare neconformă.” 

Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc. 
Comisiile de specialitate și-au dat avizul. Dacă sunt luări de cuvânt pe punctul D2? Dacă 
nu, trecem la proiectul de hotărâre nr. D3.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 395/2020. 
 PUNCTUL D3 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre pentru modificarea HCL 
84/2020 privind aprobarea Studiului de fezabilitate (SF) pentru obiectivul de investiții 
”Amenajare Skate Park și Trial Bike Park în Municipiul Sfântu Gheorghe”. Prezintă: 
Vargha Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r.): „Mulțumesc. Trebuie să 
aprobăm o modificare a Studiului de fezabilitate pentru obiectivul de investiții ”Amenajare 
Skate Park și Trial Bike Park în Municipiul Sfântu Gheorghe”, prin actualizarea Studiului 
de fezabilitate potirvit anexelor prezentate.” 

Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc. 
Comisiile de specialitate și-au dat acordul. Dacă sunt luări de cuvânt pe punctul D3? Dacă 
nu, trecem la proiectul de hotărâre nr. D4.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 396/2020. 
 PUNCTUL D4 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Studiului de fezabilitate „Implementarea unui sistem inteligent de comandă de la distanță a 



 

 

iluminatului public de tip telegestiune în Municipiul Sfântu Gheorghe”. Prezintă: Vargha 
Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r.): „Trebuie să aprobăm un Studiu 
de fezabilitate privind „Implementarea unui sistem inteligent de comandă de la distanță a 
iluminatului public de tip telegestiune în Municipiul Sfântu Gheorghe”. Și avem la această 
temă trei scenarii, dar ținând cont de necesitățile de dezvoltare ale municipiului, respectiv 
argumentele în favoarea deciziei de implementare a unui sistem de comandă și control al 
iluminatului public, recomandăm adoptarea scenariului 1 pentru realizarea investiției, 
adică, telegestiune bazat pe un sistem inteligent de comandă de tip IOT cu aplicatie 
găzduită în cloud, comunicație de tip GSM directă între modulul aparatului de iluminat și 
cloud cu optimizare de comunicație radio-frecvență.” 

Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumim. 
Comisiile de specialitate și-au dat acordul. Dacă sunt luări de cuvânt? Dacă nu, trecem la 
proiectul de hotărâre nr. D5.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 397/2020. 
 PUNCTUL D5 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind modificarea HCL 
nr. 16/2020 privind stabilirea salariilor de bază pentru funcţionarii publici şi personalul 
contractual din cadrul familiei ocupaţionale “Administraţie”, din cadrul aparatului de 
specialitate al primarului Municipiului Sfântu Gheorghe, cu modificările și completările 
ulterioare”. Prezintă: Vargha Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r.): „Aș vrea să aprobăm 
necesitatea efectuării unor modificări ale coeficienților de salarizare începând cu 1 
decembrie anul acesta.” 

Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc. 
Comisiile de specialitate și-au dat acordul. Dacă sunt luări de cuvânt? Dacă nu sunt, să 
revenim la proiectul de hotărâre nr. 1.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 398/2020. 
 PUNCTUL I de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării 
bugetului general al Municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 2020. Prezintă: Vargha 
Fruzsina, viceprimar. 

 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r.): „Aș vrea să votăm și să 
aprobăm rectificarea bugetului general al Municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 2020 
predat deja.” 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc 
mult d-na viceprimar pentru prezentări. Epuizând și ultimul proiect de hotărâre, să trecem 
să votăm.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 399/2020. 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb.r.): „1–DA, 2-DA, 3–DA, 4-DA, 5-
DA, 6-DA, D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA, D5-DA.” 

Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „1–DA, 2-
DA, 3–DA, 4-DA, 5-DA, 6-DA, D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA, D5-DA.” 

Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Proiectul de hotărâre nr. 1–DA, 2-
DA, 3–DA, 4-DA, 5-DA, 6-DA, D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA, D5-DA.” 

Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.r): „Proiectele de hotărâri: 1, 
2, 3, 4, 5, 6, precum și cu D1, D2, D3, D4, D5 sunt de acord.” 

Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6 și D1, D2, D3, D4, D5 de acord.” 

Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 1, 



 

 

2, 3, 4, 5 și 6. D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA, D5-DA, sunt de acord cu toate.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.r.): „Sunt de acord cu proiectele 1, 2, 3, 4, 5 

și 6, la fel și cu diverse 1, 2, 3, 4, 5. Mulțumesc.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.r.): „Sunt de acord cu 

proiectele de hotărâri 1, 2, 3, 4, 5 și 6. De asemenea cu D1, D2, D3, D4, D5.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.r.): „Sunt de acord cu proiectele de 

hotărâri 1, 2, 3, 4, 5 și 6. De asemenea cu D1, D2, D3, D4, D5.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.r.): „Sunt de acord cu 

proiectele de hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6 și cu D1, D2, D3, D4, D5.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.r): „1–DA, 2-DA, 3–DA, 4-DA, 5-DA, 

6-DA, D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA, D5-DA.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.r.): „Sunt de acord cu proiectele de 

hotărâri nr. 1, 2, 3, 4, 5 și 6, și la diverse cu D1, D2, D3, D4 și D5.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.r.): „1–DA, 2-DA, 3–DA, 4-DA, 5-

DA, 6-DA. Și la diverse D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA, D5-DA.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.r.): „Sunt de acord cu 

proiectele de hotărâre 1, 2, 3, 4, 5 și 6. Și la diverse: D1, D2, D3, D4 și D5.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r): „Sunt de acord cu proiectele de 

hotărâre nr. 1, 2, 3, 4, 5 și 6. Și D1, D2, D3, D4 și D5.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.r.): „Sunt de acord cu proiectele de 

hotărâre nr. 1, 2, 3, 4, 5 și 6, D1, D2, D3, D4 și D5.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.r.): „Sunt de acord cu punctele 1, 2, 3, 4, 

5 și 6, precum și cu D1, D2, D3, D4 și D5.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r): „Sunt de acord cu punctele 1, 2, 

3, 4, 5 și 6, și cu punctele D1, D2, D3, D4, D5.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.r): „Punctul „1–DA, 2-DA, 3–DA, 4-

DA, 5-DA, 6-DA, D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA, D5-DA.” 
Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc 

mult. Am sărit peste punctul 7 diverse. Vrea să ia cineva cuvântul la diverse? Dacă nu 
dorește nimeni să ia cuvântul la diverse, atunci vă mulțumesc mult pentru prezență, și vă 
urez o după amiază frumoasă în continuare. La revedere.” 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei Municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 25 februarie 2021. 
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